
 
 
 

FRÅGA (S) – Ökade statsbidrag till sjukvården 

Det ser ut att bli ett tufft år för sjukvården i Region Gävleborg (RG). Om inget görs riskeras ett 
underskott på uppemot 700 miljoner kronor. Sådana underskott har aldrig tidigare registrerats i RG. 
 
För att undvika mycket omfattande och ingripande besparingsåtgärder kommer det att krävas 
ekonomiska tillskott. Antingen tillgripes skattehöjningar eller så ökar regeringen kraftigt statsbidragen 
till sjukvården. 
 
Med anledning av ovan önskar jag fråga ordförande Hälso- och sjukvårdsnämnden (HSN) följande: 
 

1. Är ordf HSN beredd att vända sig till regeringen med påtryckningar och krav från Region 
Gävleborg att kraftigt öka statsbidragen till sjukvården i syfte att undvika långtgående 
besparingsåtgärder? 
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